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KLASA: 024-02/23-01/02 
URBROJ:2178-28-02-23/2 
U  Gornjoj Vrbi, 07.06.2023. godine 
 
                                                                 Zapisnik 

         o radu 11. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  održane 07.06.2023. godine, 
s početkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba.       

Sjednici su nazočni članovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 
IRENA TADIĆ, TOMISLAV MARIJIĆ, DUNJA ODOBAŠIĆ, ANTONIJA TOLIĆ, MAJA 
GREGURIČEVIĆ, MARINA STOJANAC, ĐURO JURIĆ KATUŠIĆ, MARIJA 
KURKUTOVIĆ, IVAN HODAK, IVICA EREŠ i MATO RAŠIĆ 

Odsutni vijećnici: ZDENKO JURIĆ i ANDRIJA ANUŠIĆ. 

       Ostali nazočni:   

Ivan Vuleta, Općinski načelnik, Marica Pavlović, pročelnica JUO općine Gornja Vrba,  
Danijel Odobašić djelatnik JUO, Dario Jednobrković djelatnik JUO. Zapisnik vodi: Lidija 
Resanović. 

     Nakon što je pozdravila sve nazočne, otvorila sjednicu  i prozivanjem utvrdila kvorum,  
Predsjednica  Općinskog vijeća, Dunja Odobašić daje na usvajanje Zapisnik o radu sa             
10. sjednice Općinskog vijeća. Isti je jednoglasno usvojen. 

     Predsjednica Općinskog vijeća upoznaje vijećnike sa zamolbom Obiteljskog centra 
Slavonski Brod Đakovačko-osječke nadbiskupije kojom traže pomoć za završetak Vrta 
arkanđela Rafaela. Zamolba je upućena svim gradovima i općinama.  

Prije usvajanja dnevnog reda, Općinski načelnik isti dopunjuje točkom 9. Prijedlog odluke o 
davanju koncesije za dimnjačarske poslove. 

      Drugih prijedloga za dopunu dnevnog reda nije bilo, te predsjednica Općinskog vijeća, 
Dunja Odobašić, daje na usvajanje  predloženi dnevni red s dopunom Općinskog načelnika. 
Po provedenom glasovanju konstatira da je za sjednicu jednoglasno utvrđen slijedeći: 

                       
                                               D N E V N I    R E D 
    
  -   Aktualni sat  
 

 



 
1. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Gornja Vrba za razdoblje od 

01.siječnja do 31.prosinca 2022.godine (materijal dostavljen vijećnicima u zakonskom 
roku, elektronskom poštom) 

 
2. Odluka o raspodjeli rezultata na dan 31.12.2022.godine 
3. Prijedlog Odluke  o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi Općine Gornja 

Vrba 
4. Prijedlog Odluke o grobljima 
5. Prijedlog Odluke o visini grobnih naknada na grobljima Općine Gornja Vrba 
6. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 

Općini Gornja Vrba 
7. Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu držanja pasa i mačaka i ostalih kućnih ljubimaca 

i načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama i divljim životinjama 
8. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga Općine Gornja 

Vrba 
9. Prijedlog odluke za davanje koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova 

 
 Po usvajanju dnevnog reda prešlo se na rad po pojedinim točkama 

- Aktualni sat 

 

Ivan Hodak, pita je li moguće postaviti ruter na igralištu u Donjoj Vrbi za bolji pristup 

internetu. Nadalje pita što se može učiniti po pitanju automobila i motora koji voze preko 

ograničenja kroz selo. 

Danijel Odobašić, odgovara da na dva mjesta kod igrališta postoje pristupne točke za Internet, 

na domu i na zgradi NK Zvonimira. 

Općinski načelnik, vezano za promet kroz Donju Vrbu treba obavijestiti policiju. Što se tiče 

ceste kroz Donju Vrbu radit će se dokumentacija za proširenje ceste, nakon završetka projekta 

Brod 2. 

Đuro Jurić-Katušić, vezano za planove općine pita što je s planiranim radovima koji su trebali 

započeti, pa navodi zacijevljenje kanala u Ulici vrbskih žrtava, produženje Savske ulice, 

sanaciju ulica M. Gupca i M. Mesića. 

Navodi također problem bačenog komunalnog otpada najviše uz prugu prema Donjoj Vrbi. 

Pokušalo se sanirati, ali problem se ponavlja. Može li se dogovoriti s firmom Jakob Becker ili 

nekom drugom firmom koja bi to mogla ukloniti. 

Općinski načelnik odgovara da smo produžetak Savske i izgradnju kolnika u Ulici 108. 

brigade kandidirali na natječajima prema Ministarstvu regionalnog razvoja i Ministarstvu 

prostornog uređenja. Odobrena su nam sredstva u iznosima 25.000,00 eura za produžetak Ul. 

108, brigade i 35.600,00 eura za produžetak Savske. Bilo je loše vrijeme, pa bi se ovih dana, 

nakon što se provedu natječaji za pojedine investicije, trebalo započeti s radovima prvo u 



Savskoj ulici, pa na sanaciji Ul M. Gupca i M. Mesića, te izgradnji produžetka 108. brigade. 

Nakon toga bi se išlo u zacijevljenje kanala. 

Što se tiče odvoza smeća, mišljenja je da nije samo do naših građana , nego je to i posljedica 

poskupljenja odvoza otpada uvođenjem vrećica u okolnim mjestima. Problem je naći tko bi to 

odradio i u konačnici tko bi preuzeo taj otpad obzirom se radi uglavnom o miješanom 

komunalnom otpadu. 

Mato Rašić, mogu li se postaviti kamere i oznake zabrane bacanja otpada. 

Općinski načelnik, odgovara da postavljanje kamera mora biti usklađeno s odredbama Zakona 

o zaštiti osobnih podataka. Oznake zabrane su već postavljene na nekoliko mjesta. 

Irena Tadić, predlaže da se provjeri imaju li sva domaćinstva kante. 

Dunja Odobašić, slaže se s navedenim, te predlaže propisivanje kazne za ona domaćinstva 

koja ih nemaju, odnosno dati im rok u kojem moraju preuzeti kantu od koncesionara. 

Mato Rašić, pita u kojoj je fazi provedba natječaja za zakup državnog poljoprivrednog 

zemljišta. 

Općinski načelnik, odgovara da je procedura u tijeku i da Povjerenstvo za zakup još nije 

završilo s radom.  

 
TOČKA 1. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Gornja Vrba za razdoblje 
od 01.siječnja do 31.prosinca 2022.godine  

 
Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Gornja Vrba za razdoblje od 01.siječnja do 
31.prosinca 2022.godine dostavljen je  vijećnicima u zakonskom roku, elektronskom poštom. 
Uvodno obrazloženje daje Dario Jednobrković, navodeći da je uz tabelarni prikaz izvršenja 
Proračuna za 2022. godinu, vijećnicima dostavljeno i tekstualno obrazloženje po pojedinim 
vrstama prihoda , kao i po pozicijama rashoda planiranim Proračunom.  
Mato Rašić, pita što je s novcem koji se void u Credo banci. 
Općinski načelnik, odgovara da je račun banke blokiran, te da se još uvijek  vodi stečajni 
postupak.Po okončanju stečajnog postupka moći ćemo isknjižiti taj iznos, ako se utvrdi da 
naše potraživanje koje je ušlo u stečajnu masu  nije naplativo. 
Pitanja više nije bilo. 
Predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za 
2022. Godinu, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće većinom 
glasova (7 ZA i 4 PROTIV), usvojilo; 
 

- Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Gornja Vrba za razdoblje od 
01.siječnja do 31.prosinca 2022.godine 

 
TOČKA 2. Odluka o raspodjeli rezultata na dan 31.12.2022.godine 

 
Odluka o raspodjeli rezultata na dan 31.12.2022.godine dostavljena je vijećnicima uz poziv za 
sjednicu elektronskom poštom. 
Uvodno obrazloženje daje Dario Jednobrković, navodeći da se radi o odluci koja detaljno  
raspoređuje utrošak ostvarenih  prihoda po izvorima financiranja u 2022. godini po pojedinim 
pozicijama rashoda. Ostvareni viškovi pojedinih prihoda prenose se u narednu godinu i utrošit 



će se sukladno zakonskim odredbama, a ostvareni manjkovi prihoda pokrit će se iz prihoda 
2023. godine. 
 
Pitanja nije bio, te predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o raspodjeli 
rezultata na dan 31.12.2022.godine, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko 
vijeće većinom glasova (7 ZA i 4 PROTIV), usvojilo; 
 

- Odluku o raspodjeli rezultata na dan 31.12.2022.godine 
 
TOČKA 3. Prijedlog Odluke  o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 
Općine Gornja Vrba 
 
Prijedlog Odluke  o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi Općine Gornja  

Vrba dostavljen je vijećnicima elektronskom poštom uz poziv za sjednicu. 
Uvodno obrazloženje daje Općinski načelnik, navodeći da je Vijeće s namjerom  

poticanja proizvodnih djelatnosti u zoni donijelo Odluku o oslobađanju proizvodnih tvrtki na 
rok od 5 godina. Imali smo situaciju da je Boxmark kupio objekt Pevexa bez poreza, bio 
oslobođen 5 godina od komunalne naknade i po proteku tih 5 godina otišao. Sada je objekt 
kupio Boso, također bez poreza, a bit će oslobođen 5 godina plaćanja komunalne naknade. 
Imamo situacije gdje se prostori iznajmljuju proizvodnim tvrtkama s namjerom da budu 
oslobođeni plaćanja komunalne naknade. Da bi se takvi slučajevi izbjegli, predlaže se 
oslobađanje od plaćanja samo kada se gradi objekt u kojem će se obavljati proizvodna 
djelatnost, kao npr. Hidromont, u trajanju od 5 godina.  
Ivica Ereš, pita je li to u skladu sa Zakonom. 
Općinski načelnik, odgovara da se radi o općinskom prihodu za koji kriterije za oslobađanja 
donosi Općinsko vijeće. 
Mato Rašić, pita plaća li Getro komunalnu naknadu. 
Općinski načelnik, odgovara da je vlasnik objekta Get nekretnine d.o.o. i da redovno plaćaju 
komunalnu naknadu. 
Nakon provedene rasprave, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje predloženu 
odluku, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće JEDNOGLASNO 
donijelo; 

- Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi Općine Gornja Vrba 
 
TOČKA 4. Prijedlog Odluke o grobljima 

            TOČKA 5. Prijedlog Odluke o visini grobnih naknada na grobljima Općine Gornja   
                               Vrba 
Predsjednica Općinskog vijeća predlaže objedinjenu raspravu po točkama 4. i 5. obzirom se 
radi o povezanom sadržaju. Predložene odluke dostavljene su općinskim vijećnicima 
elektronskim putem uz poziv za sjednicu. 
Odobašić Danijel , uvodno obrazlaže da se radi o odlukama koje su vezane uz otvaranje 
groblja u Gornjoj Vrbi, a kojima se uređuje način dodjeljivanja grobnih mjesta, način ukopa, 
način obavljanja radova na groblju, održavanje groblja, upravljanje grobljem, plaćanje 
naknada za dodjelu grobnog mjesta i godišnje održavanje groblja.  



Općinski načelnik, dodaje da je naknada za dodjelu grobnog mjesta određena u visini troška 
izgradnje grobnog mjesta, što znači da općina nije išla u izgradnju groblja s ciljem zarade.  
Ivan Hodak, pita gdje su utrošena sredstva od prikupljene grobne naknade i naknade za 
kupovinu grobnih mjesta u Donjoj Vrbi. 
Danijel Odobašić, odgovara da se iz sredstava grobne naknade i naknade za kupovinu grobnih 
mjesta plaća održavanje groblja u Donjoj Vrbi poduzeću Palma koje ima četverogodišnji 
ugovor za održavanje groblja i ukop pokojnika.     
Đuro Jurić-Katušić, pita za upravljanje grobljem. Navodi se da će grobljem upravljati 
Jedinstveni upravni odjel općine. Na što se konkretno misli. Nadalje, trenutno su izgrađene 
grobnice za 4 osobe, pita hoće li biti i za dvije osobe. 
Danijel Odobašić, odgovara da je JUO općine nadležan za izdavanje rješenje za dodjelu 
grobnih mjesta i naplatu grobne naknade. Također vodi evidenciju grobnih mjesta, odnosno 
grobni očevidnik. 
Općinski načelnik odgovara da će se graditi i grobnice za dvije osobe. 
Đuro Jurić-Katušić pita na što se odnose betonski okviri i zanima ga mogućnost plaćanja na 
12 rata. 
Općinski načelnik odgovara da se betonski okviri rade za ukope u zemlju, a plaćanje na rate 
omogućit će se u iznimnim situacijama kako piše u prijedlogu odluke. 
Mato Rašić, pita kad bi se mogla dobiti uporabna dozvola. 
Općinski načelnik, odgovara da su se održala dva sastanka vezano za donošenje UPU-a 
groblja Gornja Vrba. Problem je pristupna cesta zbog koje je rađena parcelacija. Vjeruje da će 
se do iduće sjednice taj problem riješiti. Što se tiče uporabne dozvole , problem je 
dokumentacija koju mora dostaviti Vukojević gradnja d.o.o. za one radove koje su oni 
izvodili.  
Nakon zaključene rasprave predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje Prijedlog odluke 
o grobljima. Po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće JEDNOGLASNO 
usvojilo; 

- Odluku o grobljima 
 
Potom daje na usvajanje Prijedlog Odluke o visini grobnih naknada na grobljima Općine 
Gornja Vrba, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće 
JEDNOGLASNO donijelo; 

- Odluku o visini grobnih naknada na grobljima Općine Gornja Vrba 
 

TOČKA 6. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika u Općini Gornja Vrba 

 
Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Općini 
Gornja Vrba dostavljen je članovima Općinskog vijeća elektronskom poštom uz poziv za 
sjednicu. 
Danijel Odobašić, uvodno obrazlaže da je svrha donošenja ove odluke usklađivanje s 
osnovicom za državne službenike i namještenike, te da se kod izrade prijedloga vodilo računa 
da se ostane u okviru dopuštene mase sredstava za plaće što je uređeno posebnim zakonom.  
 



Bez daljnje rasprave, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje predloženu odluke, te 
po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće JEDNOGLASNO donijelo; 

- Odluku o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Općini Gornja 
Vrba 

 
TOČKA 7. Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu držanja pasa i mačaka i ostalih 
kućnih ljubimaca i načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama i divljim 
životinjama 

 
Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu držanja pasa i mačaka i ostalih kućnih ljubimaca i 
načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama i divljim životinjama dostavljen je 
članovima Općinskog vijeća elektronskom poštom uz poziv za sjednicu. 
 
Pročelnica JUO, uvodno obrazlaže da je sve veći broj napuštenih i odbačenih životinja. Do 
sada smo taj problem rješavali uz pomoć Udruga. Općina je podmirivala troškove 
zbrinjavanja i eventualnog liječenja. Nažalost taj model je neodrživ i nije u skladu sa 
zakonom koji traži osnivanje azila za životinje ili sklopljen ugovor s nekim od postojećih 
azila. Udruga Srce za šapice, s kojom ove godine surađujemo voljna je uz pomoć općina 
uložiti u izgradnju azila za istočni dio županije. Prvi korak je donošenje odluke koja propisuje 
sklapanje ugovora sa skloništem za životinje.  
Trenutno komunalni redar vrši obilazak terena i utvrđuje nepravilnosti kod držanja kućnih 
ljubimaca. Svi psi moraju biti čipirani i sterilizirani. Zapriječene su kazne za nepropisno 
držanje kućnih ljubimaca. Prije izricanja kazne ostavi se rok za otklanjanje nepravilnosti, 
nakon kojeg se izriče kazna ukoliko se nije postupilo po nalogu. 
Dunja Odobašić, iznosi mišljenje da su troškovi koje Udruga navede napuhani. 
Ivan Hodak, pita može li se utvrditi je li pas pobjegao ili je odbačen. 
Pročelnica odgovara , da je to u slučaju da  je pas čipiran teško. Vlasnik se uvije može 
očitovati da je pobjegao. 
Nakon provedene rasprave, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje predloženu 
odluku, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće JEDNOGLASNO 
donijelo; 

- Odluku o uvjetima i načinu držanja pasa i mačaka i ostalih kućnih ljubimaca i načinu 
postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama i divljim životinjama 
 
TOČKA 8. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga 
Općine Gornja Vrba 

 
Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga Općine Gornja Vrba 
dostavljen je vijećnicima elektronskim putem uz poziv za sjednicu. 
Pročelnica JUO, Marica Pavlović, uvodno obrazlaže da je osnivanje Savjeta za zaštitu 
potrošača zakonska obveza svih jedinica lokalne samouprave koje pružaju javne usluge. 
Osnovna zadaća Savjeta je praćenje cijena javnih usluga na području općine Gornja Vrba, 
odnosno davanje mišljenja na utvrđivanje cijena s ciljem poboljšanja prava potrošača. Savjet 



je savjetodavno tijelo Općinskog načelnika i kao takvo ga imenuje i razrješuje Općinski 
načelnik odlukom. 
Bez daljnje rasprave, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje predloženu odluku, te 
po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova (10ZA i 1 
SUZDRŽAN) donijelo; 

- Odluku o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga Općine Gornja Vrba 
 
 
TOČKA 9. Prijedlog odluke za davanje koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova 

 
Općinski načelnik, kao predlagatelj ove točke dnevnog reda, obrazlaže da je nakon slanja 
poziva za sjednicu okončan postupak natječaja za dodjelu koncesije za obavljanje 
dimnjačarskih poslova, te se Općinskom vijeću predlaže donošenje odluke. 
Pročelnica JUO, navodi da je na natječaj pristigla jedna ponuda ponuditelja IN-GRUPA, 
dimnjačarski obrt, vl. Igor Nenadić iz Slavonskog Broda koja ispunjava sve uvjete propisane 
natječajem. Naknada za koncesiju iznosi 400,00 Eura godišnje, a daje se na rok od 5 godina. 
Nakon donošenja Odluke s odabranim ponuditeljem sklopit će se ugovor. 
 
Bez daljnje rasprave, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje predloženu odluku, te 
po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće JEDNOGLASNO donijelo; 

- Odluku o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih 
poslova na području Općine Gornja Vrba 

 
 
Sjednica je zaključena u 19,15 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodila:                                                                                     PREDSJEDNICA 
Lidija Resanović                                                                                OPĆINSKOG VIJEĆA: 
 
                                                                                                           Dunja Odobašić, mag.iur. 

 
    

 


